
Protokoll styrelsemöte Fjärdhundra Sportklubb 

Styrelsemöte Fjärdhundra sportklubb 

Datum: 2021-12-12 

Plats: Mellevi och TEAMS 

Tid: 18:00 

 

Närvarande  

Martin Lindbom ordförande, 

Anna Sager ledamot,  

Therese Andersson, sammankallande friskvård 

Monica Enqvist, sammankallande innebandy 

Johan Engvall, sammankallande anläggningskommittén (från punkt 6) 

 

§1. Mötets öppnande 

Ordförande hälsar välkommen och förklarar mötet öppnat. 

 

§2. Godkännande av dagordning 

Dagordning för mötet genomläses och godkänns. 

 

§3. Godkännande av föregående protokoll 

Föregående protokoll gås igenom, vissa småjusteringar i text, därefter godkänns föregående protokoll 

och läggs till handlingarna.  

 

§4. Ekonomi 

Styrelsen har inte fått in någon ekonomirapport för denna månad. När ekonomirapporterna kommer in 

läggs de in i protokollet i efterhand.  

November  -10 467,65kr 

Summa kassa och bank 633 436,31kr 

 

§5. Ordförande har ordet 

Ordförande har varit mycket involverad i frågor kring rinken. Kommunen hade lovat att tillföra pengar till 

delar av kostnader för förbättringsarbete kring rinken men i sista sekund drog kommunen tillbaka de 

ekonomiska förutsättningarna med hänvisning till lagen om offentlig upphandling. Kommunen har nu 

tagit in offert från underleverantörer men summan är då tre gånger så stor och i och med det är det 

oklart om kommunen tänker gå in med medel i den storleksklassen. Omkast i beslut hände för cirka tre 

veckor. Ur rinken/sportklubbens perspektiv är det ett mycket olyckligt beslut då rinkenarbetet hamnar i 

limbo, ingen vet hur man riktigt går vidare nu. Nytillkommet är att kommunen nu är med och spolar 

rinken dagtid, vardagar, de bistår med detta. Tvära kast och besvikelse, ordförande och FSK hade satt 

stort hopp till kommunens första besked och mycket ideell tid har lagts ned till ur rinkens perspektiv 

”ingen nytta”. Ordförande bevakar frågan och har kontakt med kommunen. 

 

Ordförande berättar om badmintonprojektet som nu börjar ta slut i projektform. Det har varit ett 

föräldramöte i badmintonprojektet och då har ordförande fått med sig en fråga därifrån att det önskas 
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att ungdomarna kan fortsätta spela badminton i FSK:s regi och att det ska startas upp en egen sektion för 

badminton. 

 

§6. Rapport från sektionerna 

-Fotboll: 

Johan Engwall håller i arbetet att rensa i behörigheter i registeråtkomst för inloggningar till 

Fotbollsförbundets databas. Icke längre aktiva medlemmar i FSK behöver stängas av som användare. 

 

-Handboll: 

I dagsläget finns ett barnlag med 10-åringar, de har blivit inbjudna till Enköping för match, 4 vs 4, 

vänskapsmatch. Laget skulle behöva fler lagmedlemmar. 

 

Handbollsskola ska starta upp, idrottsfritids kommer att upphöra och övergå till handbollsskolan. 

Idrottsfritids blev omöjligt att driva, svårt att få vuxna som kan ställa upp den tiden/tidig eftermiddag. 

Handbollsskolan kommer att ha sin aktivitet på fredagar är det tänkt.  

 

-Innebandyn: 

Seriespelande barn/ungdomslag har fått ställa in bortamatcher p g a sjukdom/för få spelare. Knattelaget 

har fått matcher inställda p g a att det saknats motståndarlag bland annat. Vänskapsmatcher, 

föräldramatcher mm kan arrangeras utanför seriespel. Lite rörigt med covid, lite för få spelare för att få 

till stabil trupp som klarar några sjukdomsfall/några spelares frånvaro.  

 

Ledare/tränare för de yngre barngrupperna, födda 2011/12-2017 kommer att försöka se över hur 

barngrupper och ledare kan fördelas optimalt. En ledare har aviserat att hon behöver kliva av 

tränarrollen, några barngrupper är få deltagare mm. Arbete ned att se över förutsättningar för att skapa 

grupper så att alla som vill får fortsätta spela ska sättas igång.  

 

A-Laget innebandy har skickat med fråga kring om kiosken i hallen ska hållas öppen nu när Covidläget 

förvärrats igen.  

 

De bokade tiderna i sporthallen under jul och nyår skiljer sig mot de önskemål som lagen har, ordf. Kollar 

över och återkopplar om något är oklart. 

 

Beslut 

att FSK följer Folkhälsomyndighetens råd och i dagsläget tolkas det som att kiosken ska vara öppen 

men med anpassning, handsprit, undvika kö/trängsel mm. 

 

-Skidor/Rink/Friskvård/Barngymnastik/Badminton: 

Friskvård 

Therese kör friskvård en vecka till men därefter tre veckors uppehåll. Emma fortsätter att köra friskvård 

utomhus, trots kyla har det gått att genomföra.  
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Barngympa 

Barngympan för yngsta gruppen har haft sin sista aktivitet, det är cirka 15 barn, behövs nu ny ledare, 

behövs ledare som kan växeldra/täcka upp för varandra. Therese tar kontakt med nuvarande ledare och 

föreslår att man skriver ut i FB-grupp och efterhör intresse kring ledare. Anna berättar om att i Sala bland 

barngympa så är villkoret att en förälder är med och tränar sitt eget barn. Om det inte finns ledare så 

föreslår ordförande att man skriver ned vilka föräldrar som kan ansvara för vilken gång och så rullar det 

på. Då har man gjort ett försök för att få det att fortsätta, föräldrarna får sedan ta ställning till om de 

accepterar det förslaget eller inte, om inte ledare finns kan aktiviteten inte drivas. 

 

Fråga har inkommit, från förälder, till ordförande gällande om FSK kan betala tillbaka någon ersättning 

för träningstillfällen i barngympa som inte blir av. I dagsläget har FSK inte den policyn att betala tillbaka 

för enskilda inställda tillfällen men om en aktivitet helt upphör mitt i säsong kan frågan diskuteras. För de 

yngsta så gäller oftast att endast medlemsavgiften ska betalas, den är inte återbetalningsbar. Om/när 

tränare är sjuka/frånvarande från aktiviteter för yngre barn kan föräldrar tillfrågas om någon av de kan 

hoppa in som ledare. 

 

Badminton  

Badmintonprojektet har sista träningen på fredag, avslutning, cirka 7-12/14 ungdomar varje gång, 

aktiviteten är uppskattad. Haft föräldramöte med frågor som att bilda egen sektion, få administrativ 

hjälp från föräldrar, vilken avgift ska tas, aktivitetsavgift? Badminton är en åretruntsport och tanken är 

att erbjuda den aktiviteten året om. Det är också tänkt att det ska komma gästtränare samt att de 

ungdomar som vill kommer att spela matcher. Badmintonaktiviteten riktar sig till 

mellanstadie/högstadieungdomar. 

 

Beslut 

att badmintonprojektets resultat mynnar ut i att badminton erbjuds som nytt utbud inom FSK:s regi. 

att aktivitetsavgift för badminton blir 300 kr/säsong, dvs den som vill spela helår betalar 2 x 300 kr.  

 

Rinken 

Diskuterats vid tidigare punkt, kontaktperson för rinken har lämnat förhinder till dagens möte, ingen 

ytterligare info i dagsläget ang rinken. 

 

-Festkommittén: 

PUB-kväll anordnades 19 nov. Finns egen kassa i FSK till festkommitté. Denna gång användes 3000 kr och 

de fick in 1500 kr och visst av de inköp som gjordes blev kvar, ev kan det användas till någon ny aktivitet i 

mellandagarna. Tankar finns om typ sportbarsupplägg, att kunna bjuda in vid evenemang men det kan 

uppstå otydligheter om man offentligt visar match från ex betalkanal. Festkommittén återkommer om 

något litet kan arrangeras i mellandagarna. Festkommittén ligger lite i dvala utifrån covidläget och brist 

på personer som vill engagera sig, behövs mer folk om Festkommittén ska kunna fortsätta. Tankar kring 

att kunna ordna LAN i exempelvis, just i dagsläget inte aktuellt men ligger kvar som tanke/idé. 

 

-Anläggningskommittén (Mellevi): 
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Johan beskriver den kritmaskin som önskas köpas in. Kritmaskinen är batteridriven, behöver inte tillgång 

till färskvatten och skulle underlätta mycket för anläggningskommittén. Frågan om kritmaskinen har lagts 

in i styrelsens FB-grupp och alla har svarat JA till inköp. 

 

Beslut 

att  Johan enligt den offert/prisuppgift han fått in beställer kritmaskinen och håller i 

inköpsprocessen. 

att  eftersom förråd och Mellevi varit inbrottsdrabbad senaste tiden kommer Johan initialt förvara 

kritmaskinen hemma i avvaktan på att säkerheten på Mellevi blir bättre. 

 

Fiberslangen har lagts ned, ska dras in i huset, därefter kommer fiber att läggas in men oklart när detta 

kommer att ske. Johan har kontakt med installatör. När fiber/nätanslutning kommer igång i Mellevi så 

blir det kommunens utgiftspost, när detta kickar igång så säger FSK upp sitt abonnemang/ADSL. 

 

Johan har gått anläggningsutbildning, berättar om hybridgräs, medel som gör gräset grönt på några 

timmar mm. Johan upplevde att det är intressant och roligt att delta i utbildningen, visst nätverkande var 

också möjligt att göra.  

 

§7. Föranmälda/Pågående frågor/Punkter 

• Föranmälda: 

o Badmintonsektion nästa år, frågan redan behandlad i ovanstående punkt. 

• Pågående 

o Rinken möten med kommunen, frågan redan behandlad i ovanstående punkt. 

 

§8. Övriga frågor 

1) Enkät har inkommit från Föreningskonsult Anna Almén, initialt oklart om den ska besvaras av 

styrelsen gemensamt eller av styrelsemedlemmar separat. I dagsläget är det Johan och Martin 

som fått enkätutskicket. Enkäten gäller att kommunen vill inventera föreningarnas 

upplevelse/erfarenhet av samverkan med kommunen. Diskussion vid mötet om det finns någon 

info om det föreningsråd som skulle bildas, oklart ang detta, det finns tankar om hur det ska gå 

till, vilka som ska delta och kallas. Vore bra att få veta syftet med föreningsrådet, cirka 98 

föreningar gäller det uppskattningsvis. Föreningsrådet finns sannolikt inte formellt ännu utan 

analysen från Föreningskonsulten ska göras först för att se vilka vägar som sedan ska byggas upp. 

 

Beslut 

att  enkäten besvaras som instruktionen, ett svar per föreningen, kalla styrelsemedlemmar 

till teamsmöte för att besvara frågorna. Datum sätts till 16 dec 19.30, Ordförande kallar 

till teamsmöte. 

att ordförande mailar ut enkäten till styrelsen för påseende innan mötet 16 dec. 

 

2) Bussresor 

Diskuteras för- och nackdelar med att föreningsmedel går till bussresor/bussbolag. 



Protokoll styrelsemöte Fjärdhundra Sportklubb 

 

Beslut 

att FSK:s viljeyttring är att föreningen generellt inte ska finansiera de bussresor som lagen 

gör. Föreningsmedel ska företrädesvis användas till aktiviteter/material och inte till 

transport. 

 

3) Årsmöte 

Verksamhetsberättelser ska skrivas av FSK samt sektionerna (sammankallande ansvariga för 

sektionernas).  

 

Beslut 

att Datum för årsmötet sätts till 6/2 2022, avisering om detta datum skickar ordförande ut 

denna vecka.  

 

§9. Nästa möte 

Datum: 9/1 2022 

Tid: 18:00 

Plats: TEAMS 

 

Vid pennan, 

 

 

Monica Enqvist 


